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Møteplan for 2021  

 

 

Vedlegg 

Møteplanen - 2021 (A3) 

 
 

Framlegg til vedtak: 

Rådmannen rår til at møteplanen vert vedteke slik den ligg ved. 

 

Det var sett opp møte i formannskapet og adm. utval den 21. januar. Sidan det vert kommunestyre 
21. januar med skulesaka, kan dette vera eit nytt januar-oppsett: 
Torsdag 14. januar: Formannskap 
Torsdag 21. januar: Kommunestyre 
Torsdag 28. januar: Administrasjonsutval 
Torsdag 28. januar: Formannskap 
(Møtesekretæren) 
 
 

Formannskapet - 157/20 - 03.12.2020 

 

FS - behandling: 

Ordførar Per Lerøy (Ap) sa at det har kome inn ønske om kommunestyremøte på dagtid, det er i 
møteplan lagt opp til at det skal vera kl 18.00. 
 
Rådmann Liv Løvvik sa at blir lange dagar for dei som jobbar vanleg dagtidsjobb først. 
 
Per Lerøy (Ap) sa at ein kan vurdere at omfattande møte som junimøtet kan gå på dagtid.  
 
Rådmann Liv Løvvik sa at ein kan vurderer å ha hyppigare møter, spesielt når det går via Teams.  
Framlegg frå kommunalsjef Bjørnar Fjellhaug om ekstra møter i januar: Formannskap 14.01 og 
kommunestyre 21.01., begge for skulesaka som no er på høyring.  



 

 

Helge Dyrkolbotn (KrF) ba om at ein legg møta inn i planen og så får ein heller justera etter kvart, 
treng ein grundig gjennomgang av skulesaka  
 
Framlegg til vedtak: 
Møteplan blir vedteke slik den ligg ved, men med ekstra møte for formannskapet 14.01.21 og 
kommunestyret 21.01.21 
 
Handsaming i formannskapet: 
Samrøystes vedteke 
 

 

FS - vedtak: 

Møteplan blir vedteke slik den ligg ved, med ekstra møte for formannskapet 14.01.21 og 
kommunestyret 21.01.21 
 

 

 

Kommunestyret - 132/20 - 10.12.2020 

 

KS - behandling: 

Handsaming i kommunestyret:  
Rådmannens framlegg til vedtak, med tillegget med rettingar om møte i januar, vart samrøystes 
vedteke. 
 

 

KS - vedtak: 

Rådmannen rår til at møteplanen vert vedteke slik den ligg ved. 
 
Det var sett opp møte i formannskapet og adm. utval den 21. januar. Sidan det vert kommunestyre 
21. januar med skulesaka, kan dette vera eit nytt januar-oppsett: 
Torsdag 14. januar: Formannskap 
Torsdag 21. januar: Kommunestyre 
Torsdag 28. januar: Administrasjonsutval 
Torsdag 28. januar: Formannskap 

 

 

Saksopplysninger: 

Bakgrunn 

Vurdering 

2020 har det vore ekstraordinært mange møte i formannskap og kommunestyre, i samband med 
Korona-situasjonen. For 2021 legg ein opp til å komma tilbake på 2019-omfanget. Sidan mange 



 

 

Korona-møte er situasjonsavhengige, er det vanskeleg å planlegga med desse. 

I 2019 var det 9 møter i formannskapet, og 7 i kommunestyret.  
2020 ser ut til å enda på 17 møter i formannskapet, og 12 i kommunestyret.  

I samband med oppsettet er det tatt omsyn til skuleferiar, høgtider og budsjettprosessen. 

Møteplanen krev fleire avklaringar som ein ikkje kjenner svaret på enno: 
- I samband med prosjektet for bruk av kommunehuset vert det også sett på om ein skal bruka 
Austrheimstova til kommunestyremøta. Det kan ha fleire føremoner, som innsparing av husleige, 
samt nærleik til kontor slik at representantar frå administrasjonen kan nytta ventetid effektivt 
mellom «sine» saker. 
- Det er eit arbeid i gang med å kartlegga streaming av kommunestyremøta. Dette har vore lagt vekk 
tidlegare på grunn av økonomi, men er aktualisert no i samband at mange møte går på Teams. 
Dersom slikt streaming-utstyr skal monterast fast, bør det vera i det lokalet ein har planlagt å bruka 
nokre år framover. 
- Ein må gjerne sjå nøyare på starttidspunkta for møta, det er diskutert å starta kommunestyremøta 
tidlegare. 
- Situasjonen kring Korona vert førande for om møta kan avviklast på møterom Børilden/Baløy, 
Austrheimstova (kantina), Samfunnshuset eller på Teams.  
- Dersom det vert mange møte på Teams er det frå fleire tatt opp at desse bør vera kortare og heller 
ha fleire møte. 

Her er det altså fleire moment som formannskapet kan tenkja over før dei gjev si tilråding om 
kommunestyret sitt vedtak. 

Konklusjon 

Rådmannen rår til at møteplanen vert vedteke slik den ligg ved. 

 

 

         

 

  


